
 Bestyrelsesmøde REB 11/12-2024 
 Til stede: Tanja, Klaus, Chris�na B. (referent), Henrie�e, Lene, Heidi K.  og Jan. 
 Fraværende: Frederikke 

 1. Kort status fra formanden 

 Intet �l referat 

 2. Kort status fra daglig leder 

 Hegn 
 Poda (der etablerer vores nye hegn) er blevet forsinket med at igangsæ�e arbejdet med næste etape af nyt 
 hegn. Jan har skrabet mudder på elevhestefolden og næste skridt er, at der skal knust beton ud på elevfolden 
 på de områder, hvor der er wrap. Formålet er at skabe mere stabilitet og tørre pladser foran skuret. 
 Der bliver sat elas�kled på de nye folde, og leddene bliver udski�et på de folde, som Poda allerede har lavet. 
 Der bliver desuden lagt knust beton langs foldene med henblik på at få et stabilt underlag. Klaus es�merer, at 
 det koster omkring 15 �l 20.000 kroner. Klaus undersøger prisen nærmere, hvore�er bestyrelsen træffer en 
 beslutning. 

 Udendørs lys 
 Klaus har forsøgt at få fat i elektrikeren (med henblik på udendørs lys), men han er ikke  vendt �lbage. Hvis 
 ikke det lykkes at fange ham, må vi finde en anden elektriker. 

 Varmtvandsbeholder 
 Klaus har fundet én, der kan sæ�e en varmtvandsbeholder op, men det bliver først e�er januar. Der har været 
 andre projekter, der har været vig�gere (folde, ro�ebekæmpelse) 

 Ro�ebekæmpelse 
 Der arbejdes stadig intensivt med ro�ebekæmpelse. Ro�erne er begyndt at bide huller i træet i boksene. REB 
 har ugentligt besøg af ro�efængeren, og der er lavet en stor indsats med henblik på at bekæmpe ro�erne. 

 Vagtplan imellem jul og nytår 
 Fra den 20. december og �l og med 1. januar er dækket ind af fodervagterne, der sørger for normal pasning 
 (fodring og udluk på helligdage og weekend samt ud- og indluk i hverdage). Klaus skriver et opslag på 
 opstaldergruppen. 

 Arbejdsdage 
 Klaus foreslår, at der bliver lavet en mere fleksibel ordning, så det bliver nemmere at trække på frivillige �l ad 
 hoc projekter uden for arbejdsdagene. Klaus foreslår, at opstalderne skal hjælpe fire dage, men det behøver 
 ikke nødvendigvis være på arbejdsdage. Det kan også være at hjælpe med at hive hegn op/sæ�e 
 boksbeklædning op mv. 
 Da der er mange projekter, er det vig�gt at sikre, at vi ikke affolker arbejdsdagene. Fire dages frivilligt arbejde 
 skal være minimum, men man må meget gerne hjælpe mere. 
 Det er vig�gt at få afgrænset, hvad en opgave er. Det er f.eks. ikke at hjælpe �l stævner. Derudover kan det 
 poten�elt kræve en ændring af kontrakten. 
 Bestyrelsen a�aler, at Vedligeholdelsesudvalget arbejdere videre med idéen og kommer med et oplæg �l 
 beslutning i bestyrelsen. 

 3. Repræsentantskabsmøde i Dansk Rideforbund (DRF) 

 Henrie�e, Heidi P og Chris�na deltog i repræsentantskabsmødet. Bevæggrundene for det ekstraordinære 
 repræsentantskabsmøde er dårligt arbejdsmiljø i bestyrelsen og en række dårlige sager. 61 rideklubber under 
 DRF har på den baggrund indsendt begæringer om indkaldelse �l ekstraordinært repræsentantskabsmøde. 
 DRF var derfor som følge af vedtægterne forpligtet �l at indkalde �l ekstraordinært repræsentantskabsmøde, 
 da over 15 % af klubberne har indgivet begæring om de�e. 



 Der blev stemt om �llid �l de enkelte bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

 Resultatet af afstemningerne ved det ekstraordinære repræsentantskabsmøde kan findes på Dansk 
 Rideforbunds hjemmeside:  Dansk Ride Forbund har fået  ny formand og bestyrelse  . 

 4. Status på lejekontrakt, jord og dialog med Rebild Kommune 

 Der er fortsat dialog med Rebild Kommune vedrørende salget af grunden imellem det jord, REB lejer og Rebild 
 Boxen. Der er desuden fortsat dialog om lejekontrakt, da der e�er bestyrelsens vurdering er en række mangler 
 i forvaltningens udkast �l lejekontrakt. 

 På den baggrund skal der a�oldes et møde med kommunens forvaltning med henblik på at få a�laret de 
 sidste udeståender, så lejekontrakten kan blive underskrevet. 

 5. Julegaver REB ansa�e – hvem vil stå for de�e? 

 Henrie�e køber julegaver �l REB’s ansa�e. 

 6. Rapport fra udvalgene 

 a. Forretningsudvalget 

 Økonomien drø�es kort. Klubben har god likviditet. Af samme grund har bestyrelsen beslu�et, 
 at de 100.000 kroner, som bestyrelsen hensa�e sidste år, skal beny�es �l hegnprojektet. 

 b. Stævneudvalget 

 Stævneudvalget har søgt stævnedatoer for april 2025 �l marts 2026. REB har ansøgt om et 
 D-stævne før sommerferien og et C-stævne e�er sommerferien. Der er endvidere søgt et 
 D-stævne i marts 2026 for pony. 

 Der a�oldes julestævne lørdag den 14. december. Spar Nord har sponsoreret rose�erne. 

 c. Juniorudvalget 

 Ingen repræsentanter fra Juniorudvalget var �l stede. 

 d. Vedligeholdelsesudvalget 

 Der skal a�oldes en arbejdsdag inden D-stævnet i marts. 

 e. Elevskoleudvalget 

 Claudia (sadelmager) kommer den 18. december og ordner elevhestenes sadler. 

 Klaus minder parterne om oprydning og sikkerhed. 

 Der er en generel udfordring med trængsel i ridehallen, og det kan man med fordel drø�e på et 
 staldmøde. Der indkaldes �l staldmøde i januar. Mødet a�oldes den 8 januar kl. 17 �l 18. 
 Chris�na skriver ud. 

 f. Sponsorudvalget 

 Der er ikke noget nyt siden sidst. Det skal beslu�es, hvilket projekt bestyrelsen skal prioritere i 
 2025 og dermed hvilket projekt sponsorudvalget skal søge Nordeas Vedligeholdelsesfond om. 

https://rideforbund.dk/nyheder-2024/december/dansk-ride-forbund-har-f%C3%A5et-ny-formand-og-bestyrelse


 Henrie�e spørger �l muligheden for at få en hovedsponsora�ale. Det har �dligere været svært 
 at lave generelle sponsora�aler, men det kan være en mulighed. Henrie�e undersøger 
 muligheden for det. 

 7. Opfølgning fra �dligere møder 

 a. Oprydning i sadelrum og navn på skabe 

 Det bliver et punkt på staldmøde den 8. januar 

 b. El-projekter 

 Drø�et under pkt. 1 

 c. Varmt vand på vaskepladsen 

 Drø�et under pkt. 1 

 8. Eventuelt 

 Tanja spørger �l wrappen, der er meget tørt. Klaus tager en snak med Jan. 



 Bestyrelsesmøde REB 6/11-2024 
 Til stede: Tanja, Klaus, Chris�na B., Henrie�e, Lene, Heidi K.  og Frederikke. 
 Fraværende: Jan 

 Orientering  1  Kort status fra formanden  Kommunen er gået i gang med at lægge 
 asfalt ved vejen ind �l rideskolen, så vi 
 undgår der kommer huller. 

 Orientering og 
 beslutning 

 2  Kort status fra daglig leder  Der er stadig en god stemning i stalden, og 
 bestyrelsen og Klaus har fået arbejdet 
 videre med nogle forskellige projekter. 
 Klubben har fået penge �l mere nyt hegn, 
 og vil starte med at lave hegn oppe på de 
 store folde, da hegnet trænger �l at blive 
 lavet. De�e vil koste omkring 100.000 kr. 
 og vi har fået 50.000 kr. gennem 
 sponsorat. Bestyrelsen overvejer de�e og 
 kigger på likviditeten og økonomien, og 
 tager en beslutning hur�gst muligt, så 
 projektet kan komme i gang. 
 Bestyrelsen snakker om at der skal lægges 
 noget knust beton foran stalden. 
 Bestyrelsen har kontakt �l en som gerne 
 vil lægge det �l en god pris. De�e kan 
 måske også gøres ved elevhestenes fold, 
 der hvor de spiser og drikker mest. Klaus 
 arbejder videre med det. 
 Klaus har arbejdet med at få lavet ens 
 skabe �l alle opstaldere i sadelrummene. 
 Ud fra udregningerne vil det koste omkring 
 83.000 kr. Vi har dog fået mulighed for at 
 købe plader �l en favorabel pris, så vi kan 
 spare i omegnen af 25.000, -.  Jem & Fix 
 har en fond hvor man kan søge �lskud �l 
 selv-byg projekter op �l 50.000 kr. 
 Bestyrelsen overvejer om man skal tage 
 kontakt �l FGU, for at høre om de kunne 
 være interesseret i at levere 
 arbejdskra�en �l projektet. Bestyrelsen 
 arbejder videre med projektet, men er 
 enige om at projektet kun kan føres ud i 
 l ivet, hvis vi får penge fra en fond �l det. 
 Der kommer muligvis to nye opstalder �l 
 foråret, og der er kommet to nye opstalder 
 her i november, og det forventes at der 
 kommer en mere i december. Der er pt seks 
 ledige bokse. 
 Bestyrelsen er i tæt kontakt med 
 kommunen omkring problemer med ro�er. 
 Der er observeret mange af dem og 
 bestyrelsen arbejder på løsninger �l at få 
 bugt med dem. F.eks. har væggene i 
 stalden fået ny beklædning og ved 
 endevæggene i stalden er der ved at blive 
 sat nye plader på, så der lukkes af for 
 ro�erne. Der arbejdes på at lave en form 
 for kasser �l foder og halmpiller i laden, 
 så ro�erne ikke kan komme ind �l det. 



 Orientering  3  Lejekontrakt og dialog med Rebild 
 kommune 

 Bestyrelsen har været i dialog med 
 kommunen omkring klubbens jord og 
 vores lejekontrakt, som også �dligere har 
 været oppe og vende da klubben har fået 
 besked om at der bruges forkert jord. 
 Bestyrelsen har ikke modtaget et svar på 
 vores �dligere henvendelse omkring vores 
 lejekontrakt med kommunen, og der er 
 blevet solgt jord omkring rideskolen uden 
 klubben er blevet hørt som part. 
 Bestyrelsen arbejder videre med at få en 
 konkret kontrakt, så der er rene linjer 
 mellem kommunen og klubben, og hvilken 
 jord vi har og hvad kommunen har af 
 planer med området omkring klubben. 

 Orientering  4  Status på Dansk Rideforbund og 
 ekstraordinært 
 repræsentantskabsmøde 

 Der har været meget uro i bestyrelsen i 
 Dansk Ride Forbund og det er kun blevet 
 værre siden REB´s sidste bestyrelsesmøde. 
 Der er ekstraordinært 
 repræsentantskabsmøde d. 7. december 
 kl. 10 i Odense S. på landbrugsskolen, 
 hvor Chris�na B. og Henrie�e deltager for 
 klubben. 

 Orientering  5  Budgetopfølgning  Økonomien ser forholdsvis fornu�ig ud. 

 Forventet resultat på baggrund af 
 budgetopfølgning for 3. kvartal 
 (realiserede tal for de første 
 tre kvartaler og budge�erede tal for sidste 
 kvartal): 

 Overskud på 43.000 kroner. 

 Opstaldning – forventet underskud på ca. 
 35.000 kroner – der er budge�eret med 6 
 tomme bokse i november og 5 i december. 

 Forventet overskud på elevskolen på 
 78.000 kroner 

 Det har været et svært år med tomme 
 bokse – men der har været mange gode 
 ak�viteter, der har forbedret resultatet: 

 -  Stævner (fastelavnsstævne, 
 elevskolecup, D-stævne, C-stævne 
 og klubmesterskab): Overskud på 
 ca. 19.000 kroner i 2024 

 -  Vild med hest 5000 kroner 
 -  Ridelejr 23.000 kroner 
 -  Karneval 2300 kroner 
 -  Kan�nesalg 6700 kroner 

 Orientering  6  Rapport fra udvalgene 
 1.  Forretningsudvalget 
 2.  Stævneudvalget 
 3.  Juniorudvalget 

 Forretningsudvalget: 
 -  Intet nyt. 

 Stævneudvalget: 



 4.  Vedligeholdelsesudvalge 
 t 

 5.  Elevskoleudvalget 
 6.  Sponsorudvalget 

 -  Der er halloween hygge på 
 søndag d. 10. november, hvor der 
 er mange �lmeldte. 

 -  Der er julestævne lørdag d. 14. 
 december. 

 Juniorudvalget: 
 -  Der har været a�oldt 

 fællesspisning og rundbold i 
 ridehallen lørdag d. 2. november, 
 hvor omkring 15 deltog. Et 
 hyggeligt arrangement, som nemt 
 kan gentages en anden gang – 
 gerne med lidt flere deltagere. 

 -  Søndag d. 24. november bliver 
 der a�oldt julehygge, hvor 
 boksene skal pyntes og der skal 
 trækkes nissevenner. Ind�l videre 
 deltager 17 børn og voksne. 

 Vedligeholdelsesudvalget: 
 -  Klaus har snakket med Claus 

 Kjær om jernplader �l 
 udeboksene, så mus/ro�e huller 
 lukkes. Afventer svar. 

 Elevskoleudvalget: 
 -  Der kommer fem nye parter på 

 elevhestene, to på John John, en 
 på Arcon og to på Lisa. Der er 
 ikke flere ledige parter. 

 -  Fra 1/1 2025 vil priserne på 
 parter på elevhestene s�ge. 
 Halvpart s�ger �l 1500 kr. pr. 
 måned og kvartpart s�ger �l 800 
 kr. pr. måned. 

 -  Der er pt tre ledige pladser på 
 elevskoleholdene. 

 Sponsorudvalget: 
 -  Heidi P., Henrie�e og Chris�na B. 

 deltog i Rebild Kommunes 
 Frivilligfes�val d. 3. november, og 
 Heidi og Chris�na holdt et oplæg 
 omkring deres arbejde med 
 sponsorater og fundraising, som 
 blev taget godt imod. 

 -  Klubben har fået 50.000 kr. �l 
 hegn fra Sparekassen 
 Himmerland. 



 Orientering og 
 beslutning 

 7  Opfølgning fra �dligere møder  Åbent hus: 
 Skubbes �l foråret. 

 Krav om nega�v ormekur eller køb af 
 ormekur �l nye opstaldere: 
 Dyrlægen anbefaler at høre nye 
 opstaldere om de har fået taget en 
 omprøve for nylig, når de ankommer �l 
 stalden. Har de ikke det, opfordrer 
 dyrlægen �l at man får lavet en prøve 
 indenfor nærmeste frem�d. Bestyrelsen vil 
 fremadre�et spørge nye opstaldere om 
 hvornår de sidst har fået taget en 
 ormeprøve og ormekur, og gøre 
 opmærksom på at klubben går meget op i 
 at nedbringe ormetallene. 

 Oprydning i sadelrum og navn på skabe: 
 Klaus får skrevet ud. 

 El-projekter: 
 Klaus arbejdet fortsat på de�e. 

 Varmt vand på vaskepladsen: 
 Klaus arbejdet fortsat på de�e. 

 8  Eventuelt  Generalforsamling forventes at a�oldes i 
 marts 2025. 

 Næste bestyrelsesmøde a�oldes onsdag d. 11. december kl. 18.00. 



 Bestyrelsesmøde REB 2/10-2024 
 Til stede: Tanja, Klaus, Chris�na B., Henrie�e, Heidi K.  og Frederikke. 
 Fraværende: Lene 

 Orientering  1  Kort status fra formanden  Intet nyt siden sidste møde. 
 Orientering og 
 beslutning 

 2  Kort status fra daglig leder  Overordnet set går det meget godt i 
 stalden og der er en dejlig ro blandt 
 opstalderne og hestene. 
 Melanie, som er i prak�k i klubben, har 
 kun fire uger �lbage i prak�k. Hun har 
 gjort et rig�g godt stykke arbejde og 
 hjulpet Frederikke med opgaverne i 
 stalden. 
 Heidi P. er stoppet i prak�k, og vi har 
 været glade for hendes hjælp i stalden. 
 Klaus ønsker en beslutning fra bestyrelsen 
 omkring, hvad s�llingen som 
 staldmedarbejder fremadre�et skal 
 indeholde, hvor mange �mer den skal 
 være og om s�llingen skal være som nu 
 eller der skal findes en staldmedarbejder 
 på del�d, som kun ordner morgendelen og 
 nogle større piger �l indlukning, som der 
 �dligere er blevet snakket om. Der er 
 behov for en general drø�else af, hvordan 
 s�llingen skal se ud næste gang, vi skal 
 søge om ny staldmedarbejder. 
 Opstaldningsprisen skal fortsat kigges på, 
 og det skal diskuteres hvordan prisen skal 
 sammensæ�es og om mere frivilligt 
 arbejde kan sænke opstaldningsprisen. Til 
 næste bestyrelsesmøde kigges der på 
 budgetopfølgning, hvor vi kan se hvad der 
 er tjent på frivilligt arbejde. Bestyrelsen 
 arbejder videre med nogle forskellige 
 prismodeller. 
 Bestyrelsen skal finde ud af hvor vi kan 
 lægge en pris der giver mest mening for 
 både klubben og for opstalderne, så der 
 kigges på udbud og e�erspørgsel. 
 Der er kommet både nye og �dligere 
 opstaldere �lbage i stalden, og vi har nu 
 seks ledige bokse. Til november forventer 
 vi at have fire ledige bokse. 
 Bestyrelsen vil indkalde �l et staldmøde 
 hvor snakken om opstaldningsprisen og 
 sammensætningen kan blive vendt. 
 Chris�na indkalder �l staldmøde onsdag i 
 uge 43 kl. 19. 
 Klaus forslår at skrive �l Ridehesten 
 omkring vores elevskole og det gode 
 sammenhold der er kommet imellem 
 børnene. Frederikke prøver at skrive �l 
 Ridehesten. 

 Orientering og 
 beslutning 

 3  Åbent hus  Chris�na forslår at vi skal a�olde åbent 
 hus søndag d. 27. oktober kl. 13.00-16.00. 
 Der kunne være trækketure, prøve�me på 



 elevheste, opvisning af Klaus og Tanja, 
 kæphestespringning, westernridning og 
 andet interessant for udefrakommende. 
 Formålet med at a�olde åbent hus ville 
 være at åbne lidt op for byen Støvring og 
 gøre opmærksom på klubben, og �ltrække 
 eventuelle nye opstaldere eller elevry�ere. 
 Chris�na arbejder videre med program �l 
 åbent hus søndag d. 27. oktober. 

 Orientering  4  Opfølgning på arbejdsgrupper i 
 forhold �l markedsføring, økonomi 
 osv. 

 Markedsføring: Der er blevet lavet en 
 dronevideo af rideskolen som skal deles 
 på sociale medier og hjemmeside. Claus 
 har kontaktet nogen som kan hjælpe med 
 at lave en ny hjemmeside og venter på 
 svar. 
 Økonomi: Intet nyt udover ovenstående. 

 Orientering og 
 beslutning 

 5  Orientering omkring uro i DRF  Der er stor uenighed i bestyrelsen hos 
 Dansk Ride Forbund, og flere medlemmer i 
 bestyrelsen har udtrykt u�lfredshed med 
 formanden og hans handlinger, og derfor 
 har de henvist sagen �l det E�ske Råd hos 
 Dansk Idrætsforbund. 

 REB’s bestyrelse er blevet opfordret fra 
 Louiselund Rideklub �l at opfordre DRF �l 
 at indkalde �l ekstraordinært 
 repræsentantskabsmøde på baggrund af 
 uroen. Bestyrelsen beslu�er at vente �l det 
 E�ske Råd hos Dansk Idrætsforbund har 
 truffet en beslutning. 

 Orientering  6  Ormekur  Heidi K. har et forslag om at nye 
 opstaldere, de første par måneder e�er 
 der er blevet givet ormekure, skal kunne 
 fremvise at deres hest er blevet tjekket 
 eller behandlet for orm, så vores 
 nuværende opstaldede heste ikke bliver 
 smi�et fra nye heste. De�e skulle være for 
 at mindske chancen for at hestene får 
 blodorm, bændelorm osv. Bestyrelsen 
 snakker om, at det skal være et krav �l nye 
 opstaldere at de skal kunne fremvise en 
 nega�v ormekur eller købe en ormekur når 
 de kommer �l stalden. Klaus undersøger 
 sagen med dyrlægerne Lisa og Di�e. 

 Orientering og 
 beslutning 

 7  Arbejdsdage  På nuværende �dspunkt skal alle 
 opstaldere deltage i arbejdsdagene eller 
 betale 800 kr. pr. arbejdsdag. 
 Fra næste år forslår Heidi K. at når 
 datoerne for arbejdsdagene er fastlagt, 
 skriver vedligeholdelsesudvalget ud en 
 måneds �d inden arbejdsdagen og dem 
 som ikke kan være der på dagen, skal lave 
 en opgave inden arbejdsdagen. De�e skal 
 sikre at alle rent fak�sk udfører en 
 opgave, og hvis man ikke gør, bliver man 
 opkrævet de 800 kr. 



 Bestyrelsen er enige om at implementere 
 de�e forslag fra næste år af. 

 Orientering og 
 beslutning 

 8  Salg af bambusstrømper  Salg af bambusstrømper har �dligere 
 været en god indtægt �l klubben, og 
 bestyrelsen snakker om det vil være en 
 god ide at gøre igen. Der bliver snakket om 
 også at samle pant ind �l et bestemt 
 formål. Derudover bliver det forslået at 
 lave et sponsorstævne, som kan indtjene 
 penge �l klubben - også �l et bestemt 
 formål. 

 Sponsor- og stævneudvalget kigger på de 
 forskellige ideer, og Klaus snakker med 
 Skive Rideklub om hvad de har gjort �l 
 deres sponsorstævne her i e�eråret, hvor 
 de fik samlet en masse penge ind. 

 Orientering  9  Rapport fra udvalgene 
 7.  Forretningsudvalget 
 8.  Stævneudvalget 
 9.  Juniorudvalget 
 10.  Vedligeholdelsesudvalge 

 t 
 11.  Elevskoleudvalget 
 12.  Sponsorudvalget 

 Forretningsudvalget: 
 -  Intet nyt 

 Stævneudvalget: 
 -  Intet nyt 
 -  Der bliver e�erspurgt et 

 julestævne eller sponsorstævne 

 Juniorudvalget: 
 -  Der er inviteret �l fællesspisning 

 og rundbold d. 1. eller 2. 
 november, som er for alle 
 klubbens medlemmer og deres 
 familier. 

 -  Der er også inviteret �l julehygge 
 og trækning af nissevenner d. 23. 
 eller 24. november, som kun er 
 for privatry�ere og privatparter. 

 -  Frederikke finder ud af hvilke 
 dage flest kan, og melder de 
 endelige datoer ud. 

 Vedligeholdelsesudvalget: 
 -  Der er arbejdsdag på lørdag d. 5. 

 oktober, hvor den står på 
 e�erårsrengøring og pakke 
 sponsorspring og dressurhegn 
 væk. 

 Elevskoleudvalget: 
 -  Der er fortsat god �lslutning �l 

 elevskoleholdene og de fleste 
 hold er fyldt op. 



 -  Skurerne på elevhestenes folde 
 skal tømmes. Klaus undersøger 
 de�e. 

 Sponsorudvalget: 
 -  Udvalget har søgt 150.000 kr. �l 

 mere nyt hegn på foldene. 
 -  Der er søgt 50.000 kr. �l en 

 elevhest. 
 Orientering  10  Opfølgning fra �dligere møder  Oprydning i sadelrum og navn på skabe: 

 Klaus skriver ud, og der bliver snakket om 
 i bestyrelsen om der skal laves ens skabe 
 �l alle i sadelrummene. 

 El-projekter: Klaus afventer �lbud på lys 
 ud �l elevskolefolden og 
 parkeringspladsen. Klaus har bedt 
 elektrikeren om at lave en opdateret 
 eltavle, så man kan se hvilke sikringer der 
 hører �l hvad. 

 Hvem deltager i Frivilligfes�val d. 3. 
 november: Chris�na og Henrie�e deltager. 

 Varmt vand på vaskepladsen: Klaus kigger 
 på det. 

 11  Eventuelt 

 Næste bestyrelsesmøde a�oldes onsdag d. 6. november kl. 19.00. 



 Bestyrelsesmøde REB 4/9-2024 
 Til stede: Tanja, Lene, Klaus, Chris�na B., Henrie�e, Heidi K.  og Frederikke. 
 Fraværende: Jan 

 Orientering  1  Kort status fra formanden  Dyrlæge Lisa har været forbi REB, og hun 
 fortalte at der er kommet nye regler for 
 ormeprøver- og kure som vil koste mere. 
 Alle ormeprøver skal fremadre�et dyrkes. 
 Her �l e�erår skal alle hestene have 
 ormekure, men der behøver ikke at blive 
 lavet ormeprøver denne gang, da der �l 
 foråret blev konstateret bændelorm og 
 spolorm, og derfor skal alle heste på 
 rideskolen have ormekure uanset hvad. 

 Orientering og 
 beslutning 

 2  Kort status fra daglig leder  Status på hegn er at Heidi P. har forsøgt at 
 få fat i Poda hegn og andre leverandører, 
 men de har ikke vendt �lbage. Der 
 arbejdes fortsat på de�e. 
 Der er kommet vægplader �l stalden, og 
 der skal findes en weekend �l at få dem sat 
 op, formentligt på arbejdsdagen d. 5. 
 oktober. 
 Klaus følger op på oprydning i sadelrum 
 og navn på skabe, og får skrevet ud �l 
 opstalderne. 

 Klaus har forsøgt at få fat på elektrikerne, 
 så der kan komme LED-lys op de sidste 
 steder og ved elevskolefoldene inden 
 vinter. De�e arbejdes der videre på. 

 Orientering og 
 beslutning 

 3  Samarbejde med G4S  Morten fra G4S har kontaktet bestyrelsen 
 angående et samarbejde. Morten har 
 mulighed for at lave samarbejdsa�aler 
 mellem foreninger og G4S omkring 
 alarmsystemer. 
 Konceptet er at G4S ”giver” 1000 kr. �l 
 klubben, hvis medlemmerne henviser �l 
 klubben når de køber et alarmsystem hos 
 G4S. Pengene ville skulle gå �l noget 
 bestemt �l klubben. 
 Medlemmerne vil få en kode som de skal 
 sende �l Morten hvis de er interesseret i at 
 købe et alarmsystem hos G4S, og derved 
 ved Morten at personen er kommet fra REB, 
 og REB får pengene. 
 Bestyrelsen vurderer, at de�e er en god ide 
 og en god måde at tjene penge på �l 
 klubben. Frederikke arbejder videre med 
 de�e og får markedsført det ud �l 
 medlemmerne. 

 Orientering og 
 beslutning 

 4  Åbent hus  Chris�na forslår at klubben kan a�olde 
 åbent hus en lørdag eller søndag i oktober 
 f.eks. i uge 43. Der kunne være trækketure, 
 prøve�me på elevheste, opvisning af Klaus 



 og Tanja, kæphestespringning, 
 westernridning, mountain games og andet 
 interessant for udefrakommende. 
 Formålet med at a�olde åbent hus ville 
 være at åbne lidt op for byen Støvring og 
 gøre opmærksom på klubben, og �ltrække 
 eventuelle nye opstaldere eller elevry�ere. 

 Chris�na prøver at komme med et udkast 
 �l program. 

 Orientering og 
 beslutning 

 5  Deltagelse i frivilligfes�val  Der bliver a�oldt frivilligfes�val i 
 Skørping hallen den 3. november kl. 10-15 
 hvor det forslås at klubben kan deltage. 
 Der er workshops og gode muligheder for 
 at møde andre frivillige. Klubben vil kunne 
 have en stand �l frivilligfes�valen og vil 
 kunne gøre mere opmærksom på os selv 
 og møde andre foreninger og frivillige, 
 som man måske kan lære noget af. 
 Bestyrelsen vurderer, at det vil være en god 
 ide at deltage og finder ud af hvem fra 
 bestyrelsen som vil deltage. 

 Orientering og 
 beslutning 

 6  Hø  Der er meget hø i laden og der er ikke 
 mange af opstalderne som bruger det. 
 Elevhestene er begyndt at få det ud på 
 folden for at vi kan få brugt det vi har. Der 
 bliver kigget på om REB skal blive ved med 
 at �lbyde hø, og Klaus kigger på om 
 kvaliteten er god nok eller der skal findes 
 en anden leverandør. 

 Orientering  7  Opfølgning på arbejdsgrupper i 
 forhold �l markedsføring, økonomi 
 osv. 

 Gruppen med økonomi: 
 Der er en der har vist interesse for at få en 
 del�ds-s�lling som staldmedarbejder, hvis 
 der er behov for det. Bestyrelsen vender 
 �lbage �l vedkommende, når det er 
 beslu�et hvordan staldmedarbejder 
 konceptet skal være. Der er blevet kigget 
 videre på om der skal ansæ�es en 
 staldpige �l morgendelen, og nogle af de 
 større piger �l at lukke ind. Som det ser ud 
 lige nu, løber det ikke rundt med 
 udgi�erne �l staldmedarbejderen og 
 indtægterne for opstaldning. Der er blevet 
 snakket om indlukning skal være noget 
 man kan købe �l pr. måned. Der bliver 
 kigget på om der skal laves andre 
 løsninger for opstalderne f.eks. om det 
 skal være muligt med fuldpas eller om 
 opstaldningen kan skrabes ned �l selvpas 
 med weekendvagter eller fodervagter. Der 
 er også blevet kigget på om alt forbrug pr. 
 boks f.eks. halmpiller, wrap/hø, strøelse 
 osv. skal tages ud af opstaldningsprisen. 



 Der bliver arbejdet videre med nogle 
 modeller som bliver taget med �l næste 
 møde. 

 Gruppen med markedsføring: 
 Claus har arbejdet videre med 
 hjemmesiden og forsøgt at finde smutveje 
 �l forbedringer uden det bliver dyrere. 
 Heidi K har fundet nogle i Støvring 
 Facebookgruppen som �lbyder at hjælpe 
 med at lave en hjemmeside. Claus 
 kontakter disse. 

 Heidi P’s mand kommer lørdag �l stævnet 
 og laver droneoptagelser af klubben, som 
 skal bruges �l den nye promoveringsvideo 
 som Silje er i gang med. Gruppen arbejder 
 videre med både hjemmeside og video �l 
 næste møde. 

 Orientering  8  Rapport fra udvalgene 
 13.  Forretningsudvalget 
 14.  Stævneudvalget 
 15.  Juniorudvalget 
 16.  Vedligeholdelsesudvalge 

 t 
 17.  Foldudvalget 
 18.  Elevskoleudvalget 
 19.  Sponsorudvalget 

 Forretningsudvalget: 
 -  Intet nyt udover ovenstående 

 Stævneudvalget: 
 -  Der er styr på klubmesterskabet i 

 den kommende weekend, men 
 desværre ikke så mange starter 
 som håbet. 

 Juniorudvalget: 
 -  Intet nyt 

 Vedligeholdelsesudvalget: 
 -  Der er arbejdsdag d. 5. oktober. 

 Frederikke laver en begivenhed og 
 melder ud. 

 Elevskoleudvalget: 
 -  Udvalget har a�oldt møde og 

 snakket om eventuelle 
 priss�gninger på partspriserne, 
 da der ikke er sket en priss�gning 
 siden 2016. Det ville være 100 kr. 
 indenfor nærmeste frem�d og så 
 100 kr. mere om et halvt år. 

 -  Der er blevet kigget på 
 underviserkontrakter som vil 
 blive arbejdet videre med. 

 -  Der er også blevet kigget på en ny 
 form for part, hvor elevhesten 
 bliver trukket ud af elevskolen og 



 kommer i boks og kun skal have 
 to faste parter. 

 Sponsorudvalget: 
 -  Intet nyt 

 Orientering  9  Opfølgning fra �dligere møder  Klaus kigger på at få etableret varmt vand 
 på vaskepladsen. 

 10  Eventuelt 

 Næste bestyrelsesmøde a�oldes onsdag d. 2. oktober kl. 19.00. 



 Bestyrelsesmøde REB 13/8-2024 
 Til stede: Tanja, Lene, Klaus, Chris�na B., Henrie�e, Heidi K.  og Frederikke. 
 Fraværende: Jan 

 Orientering  1  Kort status fra formanden  Klubben har fået en henvendelse fra en 
 elevskole forælder som arbejder for G4S, 
 som gerne vil lave et samarbejde med 
 klubben. Frederikke kontakter 
 vedkommende. 
 Klubbens staldkat Lulu er kommet �lbage. 

 Orientering og 
 beslutning 

 2  Kort status fra daglig leder  Der har været sommerferie hvilket er gået 
 meget fint, og der er kommet to nye 
 opstaldere i stalden i sommerferien. 
 Det er blevet drø�et om der skal ansæ�es 
 en staldmedarbejder på 20-25 �mer om 
 ugen, som vil stå for morgendelen af 
 pasningen af staldens heste og de 
 prak�ske opgaver der, og om der skal 
 findes en �lkøbsløsning i forhold �l indluk 
 i hverdagene. 
 Klubben har ha� en medhjælper i klubben 
 henover foråret som har gjort et stort 
 arbejde og været �l stor hjælp. Klubben 
 har pt. en anden medhjælper, som kommer 
 �l at hjælpe på rideskolen i den 
 kommende �d. 
 Der er stadig lidt mangel på opstaldere, 
 men der arbejdes fortsat på at �ltrække 
 flere. Ud over de 2 nye der er kommet i 
 sommerferien, kommer der en ny opstalder 
 mere �l september. 
 Der bliver højtryksrenset i stalden 
 indenfor nærmeste frem�d, og dagen 
 meldes ud �l opstalderne i god �d inden, 
 så alle kan nå at få deres bund ud af 
 boksene. Det bliver drø�et om rørene 
 under stalden skal spules igennem inden 
 de�e. Klaus undersøger hvad prisen er  ,  og 
 om det er nødvendigt. 
 Klaus har lavet et forslag �l hvad 
 sponsorudvalget bør søge sponsorater �l, 
 som drø�es i bestyrelsen og sæ�es i 
 prioriteret rækkefølge. 
 Sponsorprojekter: 

 -  Hegn 
 -  Renovering af væggene i stalden 

 med nye plader 
 -  Elevheste/pony 2 stk 
 -  Traktor 
 -  Sadelrum ved laden �l 

 elevhestene 
 -  Nyt toplag på udendørsbanen 

 (nyeste) 
 -  Sadelskabe 



 -  Overdækning mellem lade og 
 container 

 Der startes op med hegnprojektet på alle 
 folde og der søges penge �l det i 
 sponsorudvalget. Klaus laver en plan for 
 hvilke folde der skal startes med. 

 Orientering og 
 beslutning 

 3  Gennemgang af regnskab  Der er lavet budgetopfølgning pr. 30. juni 
 2024, og resultatet ser heldigvis bedre ud 
 end ved seneste budgetopfølgning. 
 Slutresultatet ser på baggrund af 
 budgetopfølgningen ud �l at blive et 
 underskud på 15.000 kr. Det er derfor 
 blevet forbedret væsentligt siden 
 budgetopfølgningen i maj, hvor 
 underskuddet så ud �l at blive 52.000 
 kroner ved årets udgang. 
 Der er fortsat en udfordring med, at 
 underskuddet primært skyldes 
 opstaldningsdelen. Grunden �l det 
 forbedrede resultat er, at vi har ha� en 
 større indtjening på de a�oldte 
 arrangementer, end vi budge�erede med. 
 Det skyldes primært overskuddet på 
 ridelejren, vild med hest, frivillig 
 deltagelse i karneval og indtægter i 
 cafeteriet. 
 Vi fik også et flot overskud på D-stævnet i 
 juni. Indtjeningen ved C-stævnet er ikke 
 indregnet i budgetopfølgningen (da det var 
 placeret i juli), men der havde vi også et 
 flot overskud. 

 Bestyrelsen a�aler, at det meldes ud �l 
 medlemmerne, at der har været en flot 
 fortjeneste på arrangementerne, og at det 
 er meget afgørende for klubbens økonomi. 

 Orientering og 
 beslutning 

 4  Projekt nyt hegn på alle folde  Projektet startes op indenfor nærmeste 
 frem�d og der er indhentet �lbud fra Poda 
 hegn. Der indhentes flere �lbud fra andre 
 firmaer, søges penge �l projektet og 
 here�er startes projektet op. 

 Orientering og 
 beslutning 

 5  Repara�on af væggene i stalden  Henrie�e og Klaus indhenter �lbud på ny 
 beklædning �l væggene i stalden, og det 
 beslu�es �l næste møde hvilken 
 beklædning der arbejdes videre med og 
 hvordan projektet finansieres. 

 Orientering og 
 beslutning 

 6  Halmpille konsulent  Lene har ha� snakket med en konsulent fra 
 DLG omkring halmpiller og hvordan man 
 bedst laver en god bund med disse. 
 Vejledningen fra konsulenten sendes ud �l 
 opstalderne. 



 Orientering og 
 beslutning 

 7  Oprydning i sadelrum og navn på 
 skabe 

 Der er noget rodet i de to sadelrum, og det 
 er en smule uoverskueligt hvem der ejer 
 hvilke skabe. 
 Der laves et opslag omkring at 
 opstalderne skal huske at holde orden i 
 sadelrummene og skrive navn på deres 
 skab. Klaus laver et opslag i 
 opstaldergruppen. 

 Orientering og 
 beslutning 

 8  Rapport fra udvalgene 
 20.  Forretningsudvalget 
 21.  Stævneudvalget 
 22.  Juniorudvalget 
 23.  Vedligeholdelsesudvalge 

 t 
 24.  Foldudvalget 
 25.  Elevskoleudvalget 
 26.  Sponsorudvalget 

 Forretningsudvalget: 
 -  Intet nyt udover 

 budgetopfølgningen 

 Stævneudvalget: 
 -  Udvalget har fået meget ros fra 

 TD’er �l stævnerne hen over 
 sommeren. 

 -  Der a�oldes klubmesterskab i 
 september i både dressur for 
 privat -og elevskolery�ere og 
 spring for privatry�ere samt 
 kæphesteridning. 

 -  Derudover a�oldes der D-stævne 
 i pony dressur �l marts 2025 i 
 uge 9. 

 Juniorudvalget: 
 -  I starten af sommeren blev der 

 a�oldt ridelejr for klubbens børn 
 og unge, som var en stor succes 
 og der var i alt 35 som deltog. 
 Ridelejren gav et flot overskud, 
 der var større, end det 
 budge�erede. 

 -  Bestyrelsen vil opfordre �l at der 
 �l frem�dige ridelejre er mere end 
 én voksen �l stede om a�enen og 
 na�en ved børnene. 

 Vedligeholdelsesudvalget: 
 -  Der har været arbejdsdage og 

 blevet holdt møder i udvalget, 
 hvor der er lavet en liste over �ng 
 som skal laves. 

 -  Der har været ”�ern brandbæger 
 dag”, dog er der stadig en del 
 rundt på foldene som skal �ernes 
 og bestyrelsen vil opfordre �l at 
 alle opstalderne får dem �ernet 
 på deres fold indenfor nærmeste 
 frem�d. 



 Elevskoleudvalget: 
 -  Udvalget har snakket om 

 muligheden for at lave en anden 
 slags part på nogle af 
 elevhestene, som ikke bruges så 
 meget i elevskolen. F.eks. hvor 
 hesten kommer i boks og bliver 
 redet mere fast af kun en eller to 
 parter. De�e arbejdes der videre 
 med i udvalget. 

 -  Der er kommet nye undervisere, 
 og der laves et opslag med 
 introduk�on �l de nye 
 undervisere og velkommen �lbage 
 e�er sommerferien 

 -  Der er fyldt godt op på holdene, 
 og mange vil gerne have en 
 prøve�me her e�er sommerferien 
 på både begynderhold, 
 almindelige hold og voksenhold 

 Sponsorudvalget: 
 -  Intet nyt udover ovenstående 

 Orientering  9  Opfølgning fra �dligere møder  Klaus kigger på projekterne med el rundt 
 på rideskolen inden næste 
 bestyrelsesmøde. 

 10  Eventuelt  Bestyrelsen drø�er om der skal a�oldes 
 en ”Åben hus” dag. Chris�na B. prøver at 
 lave et udkast �l hvad en ”Åben hus” dag 
 kan indeholde. 

 Næste bestyrelsesmøde a�oldes onsdag d. 4. september kl. 19.00. 



 Bestyrelsesmøde REB 12/6-2024 

 Til stede: Tanja, Lene, Klaus, Jan, Chris�na B., Henrie�e, Heidi K.  og Frederikke. 

 Orientering  1  Kort status fra formanden  Vi er blevet kontaktet af Helene fra Rebild 
 Festen omkring frivillige hjælper, men der 
 er kun en som har meldt �lbage at 
 vedkommende kan. Heidi K. skriver �lbage 
 �l Helene at vi desværre ikke kan hjælpe i 
 år, men gerne vil kontaktes igen næste år. 

 Orientering  2  Kort status fra daglig leder  Heidi P.’s prak�ka�ale er blevet forlænget 
 med 3 måneder, og Mellanie’s 
 prak�ka�ale er også forlænget. 
 Klaus har et møde d. 17/6 med en fra 
 samfundstjeneste omkring mere hjælp �l 
 prak�sk arbejde, ligesom vedkommende 
 som har hjulpet �l med vandprojektet på 
 foldene. 
 Heidi P. har indhentet �lbud på hegn, men 
 der er ikke a�laring endnu på hvad der 
 skal gåes videre med. Hegnet er helt 
 sikkert noget som vil højne vores kvalitet. 
 Dagligdagen kører meget fint, og det går 
 godt med begge vores prak�kanter Heidi 
 og Mellanie, som hjælper godt �l i stalden 
 i løbet af ugen. 
 Klaus har snakket med SP Jensen om 
 gennemspuling af afløbene i stalden, så 
 afløbet i f.eks. vaskepladsen ikke stopper 
 �l igen som har været �lfældet for nylig. 
 Opgaven tages med videre �l ridecenter 
 bestyrelsen. 
 Opgaver �l arbejdsdag lørdag d. 15/6 er 
 sponsorspring ud på græsbanen, hegn ud 
 på dressurbanerne, græsslåning, alm 
 oprydning osv. 
 Klaus vil høre Jan om det er muligt at låne 
 traktor og vandvogn �l næste uge �l 
 D-stævnet, så vi har en traktor med vand 
 og en traktor med harve på 
 Kontroller på hø/wrap poserne vil blive 
 foretaget indenfor nærmeste frem�d igen, 
 så der holdes øje med forbruget. 

 Orientering  3  Økonomisk situation  Den økonomiske gruppe mødes onsdag d. 
 19/6 og får kigget på økonomien og lavet 
 et overblik over hvad der kan gøres for at 
 reducere opstaldningsprisen samt 
 �ltrække flere opstaldere. 

 Orientering og 
 beslutning 

 4  Status på markedsføring/rekru�ering 
 af nye opstalder 

 Gruppen med markedsføring har holdt 
 møde og der bliver arbejdet på en ny mere 
 spændende hjemmeside og en ny 
 promoveringsvideo. 



 Der bliver snakket om at REB skal 
 �lmeldes horsebnb, som er  Danmarks 
 største portal for opstaldning og 
 høhoteller til hest og rytter. Frederikke går 
 videre med dette. 

 Bestyrelsen vil prøve at kontakte og 
 sammenligne sig med nogle af de andre 
 klubber i nærområdet, og høre hvordan de 
 har rekru�ereret opstaldere. 

 Orientering og 
 beslutning 

 5  Staldkat  Heidi K. forslår at klubben køber en kat fra 
 Ka�ens Værn, fordi der mangler en kat i 
 stalden �l at fange mus og ro�er e�er Lulu 
 er forsvundet. Det beslu�es at Heidi K. 
 kigger e�er en kat hos Ka�ens Værn. 

 Orientering og 
 beslutning 

 6  Parter i opstaldergruppen og 
 sadelrum – øget fællesskab 

 Der bliver snakket om at de unge piger i 
 klubben godt kan blive lidt opdelt alt efter 
 om de har egen hest eller part på en 
 elevhest, hvilket er lidt synd. 
 Det forslås at elevskoleparterne kommer 
 med i opstalder Facebook gruppen igen, 
 og evt. får et skab i sadelrummet sammen 
 med de alm. opstaldere. 

 Frederikke og juniorudvalget vil prøve at 
 kigge ind i hvordan de unge kan blive 
 mere rystet sammen. 

 Bestyrelsen vil opfordre til at opretholde 
 fællesskabet mellem medlemmerne, både 
 unge samt voksne. 

 Orientering og 
 beslutning 

 7  Repara�on af huller i væggene i 
 stalden 

 Der er mange huller i væggene rundt i 
 stalden, som ikke ser særligt pænt ud og 
 hvor mus og rotter kan gemme sig. 
 Frederikke hører Klaus og Heidi P. om der 
 kan kigges på hvad prisen er for at købe 
 nogle nye plader og reparere væggene. 

 Orientering og 
 beslutning 

 8  Rapport fra udvalgene 
 27.  Forretningsudvalget 
 28.  Stævneudvalget 
 29.  Juniorudvalget 
 30.  Vedligeholdelsesudvalge 

 t 
 31.  Foldudvalget 
 32.  Elevskoleudvalget 
 33.  Sponsorudvalget 

 Forretningsudvalget: 
 -  Ikke noget nyt udover at der skal 

 kigges på økonomien på et møde 
 d. 19/6. 

 Stævneudvalget: 
 -  Der er snart D-stævne og 

 C-stævne og der arbejdes på at få 
 flere starter �l begge stævner. 

 -  Der er fundet mange gode 
 sponsorgaver. 



 -  Der promoveres noget mere for at 
 få flere starter og hjælpere. 

 -  Der kigges på nye skilte med 
 parkering. 

 Juniorudvalget: 
 -  Der er stor opbakning �l 

 ridelejren d. 28.-30/6 og mange 
 �lmeldte. 

 Vedligeholdelsesudvalget: 
 -  Arbejdsdag på lørdag d. 15/6 kl 

 9-14. Bestyrelsen håber på at se 
 en masse medlemmer. 

 -  Der skal findes en dag �l 
 brandbæger�ernelse snart, så vi 
 kan nå at få dem �ernet inden de 
 blomstre. 

 -  Møde omkring fastlæggelse af 
 resten af årets arbejdsdage 
 a�oldes snart. 

 Elevskoleudvalget: 
 -  Elevhestene er kommet på græs 

 på cirkuspladsen. 
 -  Der a�oldes ”Vild med hest” 

 mandag d. 1. og 2./7, hvor 
 Frederikke er tovholder og der er 
 o�e �lmeldt ind�l videre. 

 -  Der a�oldes snart møde i 
 udvalget. 

 Sponsorudvalget: 
 -  Vi har fået afslag fra Spar Nord 

 Fonden omkring nye sadler �l 
 elevhestene. 

 -  Der kan søges penge hos Melsen 
 Fonden �l indkøb af hegn. 

 -  Der bliver talt om klubben skal 
 sælge Bambus sokker igen for at 
 tjene penge �l klubben. 

 -  Klubben er blevet �lmeldt DIF og 
 Dansk Retursystem´s pantkoncept 
 Join2Recycle, hvor klubben kan 
 tjene penge �l klubkassen i form 
 af indsamling af pant. 

 Orientering  9  Opfølgning fra �dligere møder 
 -  Halmpille konsulent 

 Der er ikke blevet undersøgt nærmere med 
 en halmpille konsulent, men Lene prøver 
 at ringe �l DLG og høre omkring vores 
 problems�lling med at flere opstalder 



 bruger mange halmpiller for at holde 
 deres bokse, og hvad der kan gøres ved 
 de�e. 

 10  Eventuelt  Der skal kigges på udvalgene og hvordan 
 vi får flere medlemmer med i udvalgene og 
 får deres gode ideer bragt ud i livet. 

 Næste bestyrelsesmøde a�oldes e�er sommerferien onsdag d. 14. august kl. 19.00. 



 Bestyrelsesmøde REB 8/5-2024 
 Til stede: Tanja, Lene, Klaus, Jan, Chris�na B., Henrie�e og Frederikke. Heidi P. �l punkt 4 - forretningsudvalg 
 Fraværende: Heidi K. 

 Orientering  1  Kort status fra formanden  Heidi K. er ikke �l stede, men har bedt resten 
 af bestyrelsen snakke om hø/wrap på 
 foldene. 
 Der skal fortsat være fokus på, at alle 
 opstaldere noterer alt hø, der forlader laden 
 – og at der kun må gives hø på foldene �l én 
 dag ad gangen. 
 Som skrevet ud på opstaldersiden den 17. 
 april, er det en nødvendig faktor for at kunne 
 se på prisen på hø, at spildet formindskes. 
 Der bliver derfor fortsat ført kontrol med 
 forbruget af hø, og det indebærer også høet 
 på foldene. 
 Det er i alles interesse, at høspildet 
 mindskes, og derfor opfordres opstalderne 
 også �l at minde hinanden om at notere 
 høet, inden det forlader laden. 

 Orientering og 
 beslutning 

 2  Kort status fra daglig leder  I december skete der en arbejdsskade i 
 forbindelse med en weekendvagt, og derfor 
 har arbejds�lsynet været her og kontrolleret 
 vores forhold. På baggrund af de�e skal 
 Klaus og staldmedarbejderen arbejde 
 sammen om nogle foranstaltninger som skal 
 skrives ned, så det er klart hvordan 
 processerne skal foregå ved ind- og udluk, 
 så vi reducerer risikoen for, at nogen 
 kommer �l skade. 
 I forhold �l sommergræs og døgnfold så 
 �lbyder REB ikke som sådan sommergræs 
 eller døgnfold, hvor prisen bliver billigere. 
 Men det er muligt at lade hestene gå ude 
 hele døgnet, hvis man vil det om sommeren. 
 Det har været e�erspurgt om det er muligt at 
 staldpersonalet kan fodre med hø/wrap og 
 foder ude på foldene, hvis hestene går ude 
 længere �d end normalt. Det bliver for 
 �dskrævende og besværligt for personalet at 
 gøre de�e, og derfor kan denne forespørgsel 
 ikke e�erkommes. Men man er meget 
 velkommen imellem opstalderne �l at lave 
 a�aler indbyrdes om at fodre hinandens 
 heste ude på foldene, hvis hestene går ude 
 længere end normalt. 
 Klaus understreger vig�gheden af, at det 
 alene er Klaus der giver staldpersonalet 
 opgaver. Hvis bestyrelsesmedlemmer eller 
 opstaldere har ønsker �l opgaveløsningen, 
 kan man gå �l Klaus. 



 Klaus, Lene og Frederikke har planlagt ”Vild 
 med hest” som er to dage i sommerferien, 
 hvor børn og unge kan komme og ride og 
 lære om heste. Frederikke er ansvarlig for 
 de�e, og arrangementet bliver a�oldt 1. og 
 2. juli, og vi håber at få omkring 10 
 deltagere. 
 Vi har fået en prak�kant mere, Mellanie, som 
 hjælper Frederikke �rsdag og onsdag 
 morgen de næste 14 dage og dere�er nogle 
 flere �mer om ugen. 
 I forhold �l vandprojektet kommer Mar�n 
 lørdag, og arbejder videre på projektet. 

 Orientering  3  Status og videre proces for 
 arbejdsgrupper i forhold til nyt 
 rekrutterings- og 
 fastholdelsesprojekt 

 Der er desværre ikke nogen medlemmer som 
 har henvendt sig og vil hjælpe �l i de 
 forskellige grupper, men vi håber fortsat at 
 nogle vil hjælpe �l – alle er velkommen. 
 Bestyrelsen snakker om at man f.eks. en 
 søndag kan invitere �l ”brainstorm dag”, 
 hvor medlemmerne kan komme med nogle 
 gode ideer �l hvordan REB kan blive endnu 
 bedre. De �ng som blev nævnt på 
 staldmødet, vil bestyrelsen også gå videre 
 med, f.eks. med spørgeskema om hvorfor 
 opstalderne bliver på REB eller fly�er. 
 De forskellige grupper er i gang, og arbejder 
 videre med de forskellige �ltag og ideer. 

 Orientering og 
 beslutning 

 4  Rapport fra udvalgene 
 1.  Forretningsudvalget 
 2.  Stævneudvalget 
 3.  Juniorudvalget 
 4.  Vedligeholdelsesudvalge 

 t 
 5.  Foldudvalget 
 6.  Elevskoleudvalget 
 7.  Sponsorudvalget 

 Forretningsudvalget: 
 -  Heidi P. gennemgår 1. kvt. 

 budgetopfølgning 
 -  Som det ser ud nu, kommer vi ud 

 med et resultat på plus 48.000 
 kr. men da vi har flere ledige 
 bokse, kan det ske resultatet 
 bliver forringet, hvis vi ikke får 
 nye opstalder snart. 

 -  Gruppen med økonomi arbejder 
 videre med budge�et og hvordan 
 økonomien kan forbedres 

 Stævneudvalget: 
 -  Der er blevet reklameret for ”Åben 

 springbane”, hvor springry�ere kan 
 komme og springe på vores 
 græsspringbane gra�s, for at 
 �ltrække flere springry�ere �l vores 
 sommerstævne 



 -  Udvalget skal a�ale interne stævner 
 i løbet af året 

 -  Om fredagen �l D-stævnet i uge 25 
 vil der være stævne for elevry�erne 

 -  Der er blevet spurgt �l, om klubben 
 vil sponsorere medlemskab �l to 
 ry�ere som skal ride hold DM 
 sammen med to af REB’s 
 medlemmer. Bestyrelsen vurderer, at 
 de to ry�ere kan betale 50 kr. for et 
 stævnemedlemskab og ride for 
 klubben �l de�e stævne. Hvis 
 klubben skal sponsorere 
 medlemskab, skal klubbens logo og 
 navn reklameres for �l stævnet, så 
 klubben får noget ud af det. 

 Juniorudvalget: 
 -  Sommerens ridelejr er ved at blive 

 planlagt 

 Vedligeholdelsesudvalget: 
 -  Der er ikke fastlagt datoer for 

 arbejdsdagene endnu, men det 
 gøres snart på et møde 

 Foldudvalget: 
 -  Ikke noget nyt 

 Elevskoleudvalget: 
 -  Fejring af DRF Elevskole Cup 

 ry�erne bliver om fredagen �l 
 d-stævnet, hvor Klaus og Tanja 
 måske kan lave en pas de deux for 
 eleverne 

 -  Der er blevet kigget på 
 underviserteamet, da der skal 
 findes en ny underviser �l 
 fredagsholdene, da Benedicte har 
 sagt op 

 -  Der skal søges penge til nyt 
 sikkerhedsudstyr til elevhestene 
 og elevrytterne, som 
 sponsorudvalget kigger på 

 Sponsorudvalget: 
 -  Ikke noget nyt 



 Orientering og 
 beslutning 

 5  Opfølgning fra sidste møde 
 1.  Hvad skal rideklubben give 

 gaver/penge �l 

 Chris�na B. forslår at klubben kun skal give 
 gaver �l klubbens ansa�e som f.eks. 
 afskedsgaver og julegaver. Det forslås at der 
 bliver opre�et en gavekasse, hvor 
 medlemmer kan indbetale penge �l, så der 
 bliver en mere struktureret måde at sikre, at 
 alle får gaver ved f.eks. runde fødselsdage, 
 bryllupper og konfirma�oner. 

 6  Eventuelt  En elevskoleforælder har spurgt om 
 klubben vil komme med nogle elevheste til 
 Ellidshøj byfest og lave trækketure d. 8. juni 
 i en time eller to. Det har vi sagt ja til, og 
 �inder ud af hvem der vil stå for det. 

 Der er kommet en forespørgsel på om man 
 må komme med en urutineret hest og 
 springe til åben springbane. Det må man 
 gerne, hvis hesten er styrbar. 

 Næste bestyrelsesmøde a�oldes onsdag d. 12. juni kl. 19.00. 



 Bestyrelsesmøde REB 10/4-2024 
 Til stede: Heidi K., Tanja, Lene, Klaus, Jan, Chris�na B., Henrie�e og Frederikke 

 Orientering  1  Kort status fra formanden  Vi har fået en henvendelse fra en jurist fra 
 forvaltningen af hos kommunen, som mener 
 rideklubben bruger jord som ikke �lhører os. 
 Chris�na B., Heidi K. og Lone har sendt skriv 
 �lbage �l vedkommende, da rideklubben ikke 
 mener, at vi gør brug af jorden. Vi venter på 
 svar. Det formodes at henvendelsen fra 
 forvaltningen er kommet på baggrund af at 
 rideklubben har bedt om en lejekontrakt på 
 vores jord fra kommunen af. 

 Orientering  2  Kort status fra daglig leder  Siden sidste bestyrelsesmøde er Frederikke 
 blevet ansat som staldmedarbejder og det 
 kører fint. 
 Projektet med vand på foldene er godt i gang, 
 og fortsæ�er i den kommende �d. 
 Heidi P. vil i  den kommende �d komme �l at 
 hjælpe �l i stalden tre �mer hver mandag, 
 onsdag og fredag. Klaus har derudover et 
 møde d. 19. april med en anden omkring noget 
 prak�k i klubben, som vi forventer at takke ja 
 �l. 

 Orientering  3  Kort gennemgang af baggrunden for 
 seneste priss�gning for de “nye 
 bestyrelsesmedlemmer” 

 Grunden �l priss�gningen/ændringen var at 
 opstalderne ikke betalte for deres reelle 
 forbrug. Med den nye prisændring skulle 
 forbruget gerne passe �l hvad prisen er på 
 �ngene, så udgi�er og indtægter hænger 
 sammen for hø og wrap. Før betalte ponyerne 
 reelt set for hestenes forbrug. 
 Der var underskud på opstaldningen, og det 
 kunne ses at der var et spild på hø og wrap. 
 Elevskolen betalte i princippet for 
 opstaldernes spild og underskud, og sådan 
 synes bestyrelsen ikke at det skal være. 
 Mandag d. 8. april om a�enen blev hø/wrap 
 poserne i stalden kontrolvejet, og her var der 
 12 kg mere end hvad der var noteret på 
 sedlen. Bestyrelsen vil skrive ud i Facebook 
 gruppen at der er blevet lavet kontrol, og 
 skrive reglerne ud �l opstalderne igen, så alle 
 husker at få vejet af, så der bliver betalt for 
 det som opstalderne reelt set bruger. 
 Opstalderne 
 snyder kun sig selv og hinanden ved ikke at 
 betale for det forbrug, som de har. 

 Beslutning  4  Plan for rekru�ering af nye opstaldere 
 og fastholdelse af nuværende 
 opstaldere 

 Der skal kigges på hvordan vi kan op�mere 
 prisen for opstalderne, så det bliver mere 
 a�rak�vt at være opstalder på REB. 



 Det bliver diskuteret om halmpillerne skal 
 tages ud af opstaldningsprisen, så prisen 
 bliver mere reel og forbruget bliver mere 
 individuelt pr opstaldere. 
 Chris�na B. har kigget på en plan for hvordan 
 vi kan rekru�ere og fastholde opstaldere. Der 
 skal nedsæ�es forskellige grupper som har 
 fokus på de�e, så klubben kan udvikles. 

 -  En gruppe som skal arbejde med 
 selve op�mering af priserne. 

 -  En gruppe som skal kigge på andre 
 klubber, og se hvordan de fungerer, 
 og hvad vi kan lære af dem. Hvordan 
 kan vi f.eks. få en ridehal mere og 
 hvad vil det kunne gøre for klubben. 
 Gruppen skal kigge på 
 frem�dssikring af klubbens 
 faciliteter. 

 -  En gruppe som skal have fokus på 
 markedsføring af klubben og prøve at 
 nå ud �l flere poten�elle opstaldere 

 Chris�na B. vil arbejde videre med en 
 projektbeskrivelse af hvordan vi kan gøre. 
 Bestyrelsen vil skrive ud �l klubbens 
 medlemmer om nogen andre end bestyrelsen 
 vil være med �l de�e projekt og være med i de 
 forskellige grupper, så det ikke kun er 
 bestyrelsen som arbejder med de�e projekt. 

 Beslutning  5  Fastlæggelse af årets arbejdsdage og 
 udarbejdelse af årshjul med stævner, 
 arbejdsdage osv. 

 Vedligeholdelsesudvalget fastlægger årets 
 arbejdsdage og de bliver meldt ud hur�gst 
 muligt. 
 Bestyrelsen (Henrie�e) laver en 
 ak�vitetskalender med stævner, arbejdsdage, 
 ak�viteter på rideskolen osv. som bliver lagt 
 på både hjemmeside, Facebook og hængt op i 
 stalden hur�gst muligt. 
 Der findes et årshjul for bestyrelsens arbejde 
 med fondsøgninger osv. som vil blive 
 præsenteret på næste b-møde. 

 Beslutning  6  DRF repræsentantmøde  Der er DRF repræsentantmøde på lørdag d. 10. 
 april, hvor REB er meldt �l. Chris�na B., 
 Henrie�e og Frederikke deltager. 

 Beslutning  7  Årets konfirmander  Sofie, Frida, Melina og Anne Sofie skal 
 konfirmeres i år. Chris�na B. står for kort �l 
 alle. 
 Til næste b-møde snakker vi om hvad 
 rideklubben giver gaver/penge �l, og får det 
 noteret, så der er rene linjer for det. 



 Orientering  8  Rapport fra udvalgene 
 8.  Forretningsudvalget 
 9.  Stævneudvalget 
 10.  Juniorudvalget 
 11.  Vedligeholdelsesudvalge 

 t 
 12.  Foldudvalget 
 13.  Elevskoleudvalget 
 14.  Sponsorudvalget 

 Forretningsudvalget: 
 -  På næste b-møde fremlægges 1. kvt 

 budgetopfølgning 

 Stævneudvalget: 
 -  Fastelavnsstævne var en succes 
 -  Der er fastlagt eksterne stævner 

 resten af året, D-stævne d. 21.-22. 
 juni og C-dressur i uge 29, og �l 
 februar 2025 er der ansøgt om et 
 pony D-stævne 

 Juniorudvalget: 
 -  Årets ridelejr er ved at blive planlagt, 

 og bliver a�oldt i weekenden i uge 
 26 for klubbens børn og unge 

 -  Tilmelding kommer ud indenfor 
 nærmeste frem�d 

 Vedligeholdelsesudvalget: 
 -  Ikke holdt møde endnu, men holder 

 møde indenfor nærmeste frem�d 

 Foldudvalget: 
 -  Der arbejdes på �lbud på nyt hegn 

 fra Poda-hegn ligesom på 
 cirkuspladsen 

 Elevskoleudvalget: 
 -  Ikke holdt møde endnu, men holder 

 møde indenfor nærmeste frem�d 

 Sponsorudvalget: 
 -  Lisa fra Spar Nord vil gerne komme 

 forbi og få taget et billede for deres 
 sponsorat �l elevhesten Lisa 

 -  Der kan søges midler fra Spar Nord, 
 og sponsorudvalget forventer at søge 
 om penge �l nye sadler �l de 
 elev-heste, som ikke har nogen sadler 
 pt 

 -  Det vendes i udvalget om der kan 
 tjenes penge �l klubben �l f.eks. 
 Karneval, Rebildfesten, RenNatur, 
 salg af Bambusa sokker osv. 

 Beslutning  9  Egen “Ak�v ferie” dage  Rebild Kommune er ikke længere med i 
 �lbuddet om ”Ak�v ferie”, men bestyrelsen 
 vurderer at det kunne være en god ide at lave 



 vores egen ”Ak�v ferie”, da det måske er en god 
 indtjeningsmulighed og man kan �ltrække nye 
 medlemmer på den måde. 
 Lene, Klaus og Frederikke mødes og snakker 
 om projektet og om det skal realiseres. 
 Der er desværre ikke ”Tre dage �l hest” i år 
 eller sidste år, som ellers også har givet penge 
 �l klubben. 

 Beslutning  10  Oplæg fra halmpille konsulent om 
 op�mal bund 

 Bestyrelsen vurderer, at det vil være en god 
 ide at få en halmpille konsulent ud, som kan 
 fortælle om hvordan bunden bliver mest 
 op�mal med halmpiller. Lene prøver at 
 kontakte Jørgen Ib ved DLG om et oplæg. 

 Orientering 
 og 
 beslutning 

 11  Opfølgning fra �dligere møder 
 1.  Vaccina�on af 

 elevhestene 
 2.  Varmtvandsbeholder �l 

 vaskepladsen 
 3.  Ski�ning af vinduer på 

 toile�erne 
 4.  Etablering af mul�bane / 

 ny ridehal 
 5.  Skal der etableres lys på 

 udendørsbanerne eller 
 ikke 

 6.  Ry�ermærker 
 7.  Sand �l sygefoldene 
 8.  Traktorstatus 

 Vaccina�on af elevhestene: 
 -  Heidi K. kontakter en dyrlæge 

 angående vaccina�on og 
 tandraspning af elevhestene 

 Varmtvandsbeholder �l vaskepladsen: 
 -  Klaus har undersøgt det og vender 

 �lbage 
 -  Der skal indkøbes en brugt 

 vaskemaskine og tørretumbler, som 
 kan vaske håndklæder og klude 

 Ski�ning af vinduer på toile�erne: 
 -  Mar�n kigger på det e�er vandet er 

 lavet på foldene 

 Etablering af mul�bane / ny ridehal: 
 -  Behandles af gruppen med 

 frem�dssikring af klubbens 
 faciliteter. 

 Skal der etableres lys på udendørsbanerne 
 eller ikke: 

 -  Behandles af gruppen med 
 frem�dssikring af klubbens 
 faciliteter. 

 Ry�ermærker: 
 -  Silje vil gerne stå for ry�ermærker 

 for elev- og privatry�erne 
 -  Frederikke kontakter Silje for videre 

 forløb 

 Sand �l sygefoldene: 
 -  Vendes �lbage �l når der er klarhed 

 omkring nyt hegn �l foldene 



 Traktorstatus: 
 -  Klubben har fortsat lånt en traktor af 

 Jan, som Klaus undersøger hvad skal 
 koste hvis klubben skal købe den 

 -  Sponsorudvalget vil søge midler �l 
 en ny traktor 

 12  Eventuelt  Chris�na B. overtager ansvaret for 
 CHR-registeret fra Charlo�e. 
 Fri�dsrådet har spurgt om nogen fra klubben 
 vil være med i deres bestyrelse. Chris�na B. er 
 på valg. Umiddelbart er der ikke nogen som 
 vil være med. 
 Vi skal have fundet en ny ansvarlig for boden i 
 ry�erstuen og indkøb her�l. Bestyrelsen 
 prøver at finde en ny person. 
 Bestyrelsen vil opfordre �l at man husker at 
 betale for �ngene i boden, så det kan løbe 
 rundt og blive ved med at være �lgængeligt. 

 Næste bestyrelsesmøde a�oldes onsdag d. 8. maj kl. 19.00. 



 Bestyrelsesmøde REB 28/2-2024 

 Til stede: Frederikke, Charlo�e, Lene, Klaus, Heidi K., Tanja, Heidi P.  og Chris�na B. (�l pkt. 2) 

 Fraværende: Helle 

 1  Godkendelse af 
 referat fra sidste 
 møde 

 Godkendt 

 Orientering  2  Gennemgang af 
 budget 2024 og 
 regnskab 2023 

 Gennemgang ved Heidi P. 
 Hø og foder er delt ud på en hhv. køb og salgs post, da 
 vi er gået over �l fakturering pr. forbrug.  Men ellers 
 ikke så meget nyt. 
 Regnskabet for 2023 er godkendt af bestyrelsen og kan 
 rekvireres inden generalforsamlingen. 

 Orientering  3  Kort status fra 
 formanden 

 Intet at bere�e 

 Orientering  4  Kort status fra 
 daglig leder 

 Vores staldmedarbejder stopper med udgangen af 
 februar (har ha� sidste dag i dag d. 28/2-2024) og vi 
 har fået iværksat en nød-plan sammen med 
 fodervagterne, ind�l vi finder en blivende løsning. 
 Der er kigget på andre løsningsmodeller med en anden 
 arbejdsfordeling, men det er minimalt hvad man vil 
 kunne spare kontra hvad opstalderne selv skulle sørge 
 for. 
 Der arbejdes videre på projekt vand på foldene. 
 Der er indhentet �lbud på hegn. 
 Bunden i ridehallen bliver snarest 
 gennemgået/opdateret. 

 Beslutning  5  S�lling som 
 staldmedarbejder 

 Se ovenstående 

 Orientering  6  Kort status fra 
 udvalgene (hvis 
 der er noget) 

 Intet at bere�e. 

 7  Eventuelt 



 Bestyrelsesmøde REB 17/1-2024 

 Til stede: Frederikke, Charlo�e, Lene, Klaus, Heidi P.  og Chris�na B. (�l pkt. 4) 

 Fraværende: Helle, Heidi K. og Tanja 

 1  Godkendelse af 
 referat fra sidste 
 møde 

 Godkendt 

 Orientering  2  Kort status fra 
 formanden 

 Da både formand og næs�ormand er fraværende pga 
 sygdom er der intet �l de�e punkt. 

 Orientering  3  Kort status fra daglig 
 leder 

 Vi har fundet et leje hvor vi kan få en hverdag �l at 
 fungere trods sne og frost. At lukke for vandet i 
 stalden giver noget ekstra arbejde for alle, men 
 omvendt sikre det os at hestene kan komme på fold 
 dagligt og derfor kan det godt være det er noget vi vil 
 prak�sere fremadre�et hvis vi igen kommer ind i en 
 periode hvor der er dags- og na�efrost. 
 Der er blevet ski�et elradiatorer i sadelrum og på 
 toile�et 
 Det er blevet undersøgt mht. varmtvandsbeholder �l 
 vaskepladsen - der er 2 typer: en varmtvandsbeholder 
 eller en gennemstrøms-varmtvandsbeholder - den 
 sidste vil formentlig være den billigste løsning rent 
 strømmæssigt. Der bliver arbejdet videre på at finde 
 den bedste løsning. 
 Der bliver arbejdet på at få ski�et vinduer på 
 toile�erne. 
 Elektrikeren er gået i gang med de forskellige 
 el-arbejder. 
 D. 29/1 a�oldes der inspira�onsa�en med Claus 
 To�gaard - der er pt. 28 �lmeldte. 
 Der er lavet a�ale med S�ne Cassøe - mentaltræner, 
 som vil komme d. 13/2 (pris: 200,- pr mand for 1½ 
 �me) 
 Pga. frosten er der stadig et udestående på 
 vedligehold af bunden i ridehallen. 
 Der har været møde med centerbestyrelsen og Lone 
 Godske er trådt ind som formand og Heidi Pugholm er 
 trådt ind som kasserer. 
 Det er undersøgt, hvad det vil koste at etablere vand 
 på foldene. Pris ca 50-60.000,-. Det beslu�es at 
 arbejde videre med opgaven. 
 Der arbejdes stadig på at få styr på hø-forbruget. 
 Man skal være obs på at alt der forlader laden skal 
 skrives på sedlen og der må kun gives hø på folden 



 én gang om dagen. Man kan forvente at der laves 
 løbende kontrol. 

 Orientering  4  Økonomi  Årsregnskabet for 2023 bliver gennemgået for 
 bestyrelsen. 

 Beslutning  5  Generalforsamling  Dato: onsdag d. 13/3 kl 19, spisning kl 18, 
 vandrepokal kl 18:45. 
 Helle og Charlo�e er på valg. Charlo�e ønsker ikke 
 genvalg. Helle ønsker heller ikke genvalg. 
 Lene er også på valg som suppleant. Hun vil gerne 
 genops�lle som suppleant, såfremt ingen andre 
 ønsker at s�lle op. 

 Orientering  6  Kort status fra 
 udvalgene (hvis der 
 er noget) 

 Intet at bemærke 

 7  Eventuelt  I forhold �l foder-notering overvejes det om det skal 
 noteres på en anden måde. 
 Samarbejde omkring noget kæpheste-samarbejde 
 med Himmerland Rideklub 


